

Contract No. HY/2014/08  
Central Kowloon Route - Yau Ma Tei East

12 - 31 January 2021

### YMTE – Online Prize Quiz with Prosperous Garden

Yau Ma Tei East Project Team organized an online prize quiz from 12 to 31 January 2021 for Prosperous Garden residents. Sanitizing kits were distributed to the winners to support the community in fighting against COVID-19.

### 油麻地東 — 駿發花園網上有獎問答遊戲

油麻地東工程團隊於 2021 年 1 月 12 日至 31 日為駿發花園居民舉辦網上有獎問答遊戲。我們將防疫包分享予得獎住戶，支持社區共同抗疫。

**中九龍幹線 — 油麻地東工程**  
Central Kowloon Route - Yau Ma Tei East

**有獎問答遊戲**  
Prize Quiz

#同心抗疫  
#Together We  
Fight the Virus

WEAR MASK

WASH HANDS

**簡介 Introduction :**  
中九龍幹線 - 油麻地東工程團隊支持社區共同抗疫，我們準備了防疫包與居民分享，請踴躍參與問答遊戲以贏取獎品！  
Central Kowloon Route – Yau Ma Tei East Project Team supports the community to fight against COVID-19. We have prepared sanitizing kits to share with residents. Please join our Quiz to win the prize!

**參加資格 Eligibility :**  
駿發花園住戶 (每戶只能參加一次)  
Residents of Prosperous Garden (One entry per household)

**參加方法 How to participate :**  
1. 掃描QR code或登入以下網址前往有獎問答遊戲網頁。  
Scan the QR code or visit the following website for the Prize Quiz.

<https://forms.gle/6J9tLVMi6e72w2gTA>

2. 填寫並提交答案與所需資料。  
Fill in and submit the answer and required information.

**領獎方法 Prize Collection :**  
1. 得獎住戶將於活動完結後7天內收到領獎通知，請留意單位信箱。  
Winners will receive a prize redemption letter within 7 days post quiz deadline. Please be reminded to check your mailboxes.  
2. 得獎住戶憑領獎通知到大堂保安崗位領獎。  
All winners should present the redemption letter when collecting the prize at their security guard counter.

**參加日期 Period :**  
即日起至1月31號  
From now until 31 January

**答中問題 即可獲得防疫包一份**  
Participants with the correct answer will receive a set of sanitizing kit  
名額有限，先到先得  
Limited entries on first come first serve basis

**聯絡我們 Contact us :**  
24小時工程熱線 24hr Hotline : 9129 4227  
電郵 Email : enquiry@ckr-ymte.com  
網址 Website : www.ckr-hyd.hk

中九龍幹線網址  
CKR Website

www.ckr-hyd.hk

\*個人資料收集聲明：參加者提供之個人資料只作此次活動之用，除作公佈外，未經書面同意，不得轉作其他用途。如有任何查詢或更改個人資料之要求，請於活動完結後一個月內提出。參加者同意將活動期間之個人資料，供有關當局或警方查詢之用。所有個人資料將於活動完結後3個月內銷毀。如有任何查詢或更改個人資料之要求，請於活動完結後3個月內提出。請電 9129 4227 查詢。

